
 
 

 

 

 

 

Protokoll - Styrelsemöte, Huvudstyrelsen 

 
 

Hampetorp-Odensbackens IF 

Söndagen den 14 juli 2019 kl 16:00 

Odenvallen 

 

Närvarande:  Johan Lundström, Sören Sahlén, Jörgen Setterman, Anders Persson,  

Marko Hiltunen 

Frånvarande:  Oskar Axelsson 

 

 

$1     Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet.  

 

§2 Dagordningen för mötet godkändes. 

 

§3 Föregående protokoll lästes upp och godkändes.   

 

§4 Rapporter & skrivelser  

• Lokalen är uthyrd kommande helg, 20/7. Det skall ordnas med en 40-årsfest. Vi 

behöver säkerställa att det finns toappapper mm och att det är allmänt fräscht och 

rengjort. Mötet bestämde att man möts fredag eftermiddag och styr upp.  

  

• Åsbyvikens Bandyklubb kommer som bekant lägga ned verksamheten och HOIF 

kommer få 150.000kr från Åsbyvikens Bandyklubb. Mötets mening är att dessa pengar 

skall vara till nytta för de aktiva och våra medlemmar, kanske i form av att förnya 

idrottsplatsen eller liknande. Det får bestämmas vid senare tillfälle.  

 

• Bevattningen till C-och D-planerna är fortsatt ur funktion. Marko har som tidigare 

nämnts en bekant som är dykare och han skall hjälpa till och dyka i kanalen för att 

lokalisera ett eventuellt stopp i röret.  

• Marken där jordvärmen installerades är fortsatt ojämn och behöver jämnas till. Sören 

har en kontakt som kanske kan hjälpa till med att återställa marken.   

• Altanbygge. Skissen är klar. Mötet är enigt att det måste bli bra och då kanske vi ska 

leja bort arbetet. Vi funderar vidare och kollar runt med lite snickare i trakten.  



• Johan och Anders planerar och träffa Johan Millgård hos Östra Almby FK angående 

deras roboklippare som de vill bli av med. Klipparen är från 2012 och Anders kollar lite 

med Tidab om vad de anser om en maskin från den årgången och vad som kan tänkas 

vara bra att tänka på i form av uppfräschning osv.  

• Sören rapporterar att det är nytt deltagarrekord för fotbollsskolan, 66 deltagare och 

11 ledare. Fantastiskt roligt!  

 

§5 Övriga frågor  

• Bommen vid parkeringen/gula skjulet är deformerad, någon har på sitt sätt roat sig med 

att knäcka till den. Det är även allmän nedskräpning på Odenvallen. Individer som 

befinner sig på anläggningen verkar har svårt att finna papperskorgar att godispapper, 

burkar och kallelser till tandläkaren i. Det verkar även vara svårt att tyda skyltarna som 

talar om var fotbollsmålen skall ställas för smärtfri gång för robotklipparen. 

• Tony Olsson har planerat in ett datum (6/8) där frivilliga förhoppningsvis dyker upp och 

hjälper till med att skruva ihop inventarier till omklädningsrummen mm. Det finns en 

tanke om att eventuellt måla omklädningsrum/rummen om tid finns men det kanske 

inte är bästa tillfället då fotbollsskolan behöver omklädningsrummen veckan efter 

arbetsdagen.  

 

§6 Nästa möte 

Bestämdes till söndagen den 25/8 kl 16:00 på Odenvallen.  

 

§7  Ordförande tackade för visat intresse och mötet avslutades. 

 

 

 

 

 

 Johan Lundström     Marko Hiltunen 

 Ordförande      Sekreterare 


